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  تقرير البحث.هذا الشكل من الخط يشير إلى نص أصلي مقتبس داخل متن 
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 % ك عنوان البعُد

 100 10 التشغيل الإقتصادي للرياضة المدرسية بالواحات البحرية 

رقم 

 العبارة

رقم  لا أوافق أوافق

 العبارة

 لا أوافق أوافق

 % ك % ك % ك % ك

1 10 100 0 0 6 10 100 0 0 

2 10 100 0 0 7 10 100 0 0 

3 10 100 0 0 8 10 100 0 0 

4 10 100 0 0 9 10 100 0 0 

5 10 100 0 0      
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رقم 
رقم  ر ع م العبارة

 ر ع م العبارة

1 9.071 1.141 *0.918 6 8.929 1.328 *0.790 

2 8.929 1.269 *0.893 7 9.071 1.072 *0.864 

3 8.786 1.528 *0.921 8 8.714 1.437 *0.850 

4 8.286 1.899 *0.803 9 8.429 1.869 *0.600 

5 8.857 1.292 *0.941  

  10.126 79.071 مجموع البعُد

 

 ر ع م عنوان البعُد

 0.917 10.126 79.071 التشغيل الإقتصادي للرياضة المدرسية بالواحات البحرية
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 % ك نص ميزان التقدير ميزان التقدير م

 90 9 ( 10 – 1درجة من )  درجة 1

 10 1 أوافق / لا أوافق ثنائي 2

 0 0 أوافق / لا أوافق / لا أعرف ثلاثي 3

 0 0 / لا أوافقأوافق / لا أعرف  ثلاثي 4

 0 0 أوافق بشدة / أوافق / لا أوافق / لا أوافق بشدة رباعي 5

 0 0 أوافق بشدة / أوافق/ لا أعرف / لا أوافق / لا أوافق بشدة خماسي 6

 0 0 أوافق بشدة / أوافق / لا أوافق / لا أوافق بشدة / لا أعرف خماسي 7

 0 0 أبداً  دائماً / غالباً / أحياناً / نادراً / خماسي 8
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 2كا العبارات رقم العبارة
المجموع 

 التقديري

الأهمية 

 النسبية %
 الترتيب

 1 97.90 607 134.258* ترسيخ مفهوم ) ماهية / أهمية / أهداف /    دور ( الرياضة المدرسية 1

2 
حصررر تفلفررة )بنرراع الملاعرررب / الأدوات و الأجهررزة / الأجررور و المرتبرررات / 

 رها( الرياضة المدرسية الصيانات الدورية ... و غي
*69.871 563 90.81 8 

3 
حصرررر أعبررراع د الجهرررد د ) تاررروير المنررراهب / مقاومرررة الارررلا  / مقاومرررة 

 الزملاع / مقاومة المجتمع المحيط  ... و غيرها ( الرياضة المدرسية 
*183.484 603 97.26 3 

4 
السرلام ... و  تحديد العوائد المباشرة ) المتعرة / السرعادة / الفرحرة / البشرر /

 غيرها ( للرياضة المدرسية
*211.677 595 95.97 6 

5 
تحديد العوائرد غيرر المباشررة ) رفرع الففراعة البدنيرة ا المهاريرة ا النفسرية / 

 تعزيز قيم المواطنة / الولاع / الإنتماع ... و غيرها ( للرياضة المدرسية 
 م 3 97.26 603 127.548*

6 
قبرررات / المعوقرررات / المشرررفلات / التحرررديات / التغلرررب علرررو الصرررعوبات )الع

 المخاطر المحتملة( التي تحَِد من التشغيل الاقتصادي للرياضة المدرسية 
*107.194 561 90.48 9 

7 
الإرادة / القانونيررررة / الماليررررة / الإداريررررة  /  –ترررروفير المتالبررررات ) القناعررررة 

 ية البشرية ( التي تفعل التشغيل الإقتصادي للرياضة المدرس
*127.677 604 97.42 2 

8 

يررروم فررري العرررام / أثنررراع  365العمرررل بااقرررة قريبرررة مرررن طاقتهرررا القصرررو  ) 

الدراسررة / بعررد اليرروم الدراسرري / أثنرراع العالررة الأسرربوعية / أثنرراع العاررلات 

الرسمية / نهاية الأسبوع / برين الفصروا الدراسرية / منتصرع العرام / نهايرة 

 العام الدراسي (

*158.806 600 96.77 5 

9 

جَنررري د الحصررروا علرررو د جميرررع العوائرررد د الفوائرررد / المزايرررا / المرررردُود / 

و لرو علرو المرد   –المفاسب / المنافع / الأهداف / الأغراض .. و غيرها د 

مرن ننشراع             و تشرغيل أو تابيرق  –المتوسط أو البعيد أو البعيد جرداً 

سية و ذلر  مقابرل التفلفرة د تمويرل أو تفعيل أو تنفيذ أو عمل الرياضة المدر

/ أعباع د جهود د التي تتفبدها الدولة ) الحفومة / وزارة التربية و التعلريم 

/ المجتمع / أولياع الأمور     .. و غيرهم ( نتيجرة تفعيرل و تشرغيل الرياضرة 

المدرسية ا و هذه هي العلاقة السليمة و الصرحيحة و المناسربة برين التفلفرة 

 تفاليع مناسبة د حتو لو كانت كبيرة د / عوائد كبيرة جداً د(  و العائد د 

*151.387 593 95.65 7 

  95.50 5329 مجموع المحور
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 قائمة المراجع التي تم الاطلاع عليها و غير مرقمة في قائمة مراجع البحث
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Abstract
Economic operation of school sports  

"Applied to Bahariya Oases" 

Prof. Ashraf Abd El Moez Abd El Rheem 

Dr. Taha Mahmoud Taha Bekhit 

Researcher. Hazem Hegazy Mosa Mohamed 

The research aimed to determine “the economic operation of school sports - by 

application to the Bahariya Oasis.” The research used the descriptive approach - 

survey and analytical studies and a case study (Bahariya Oasis). The research sample 

amounted to (62) individuals, and the research used personal interviews. The open-

ended questionnaire and the opinion poll form are two tools for collecting data. 

The Major Findings and Conclusions. 
-“The economic operation of school sports” is to “obtain, reap, achieve, and take” all the 

“direct returns” (benefits/advantages/returns/benefits/gains...etc.)” material (often) at the 

“near” or “near” level. “Material” or “momentary” or “immediate” or “obvious” or 

“explicit” such as “pleasure/happiness/peace/harmony/serenity...etc.) in addition to all the 

“indirect returns” (distant/moral/long-term). Very... and others) such as (health / physical 

fitness / learning motor and sports skills / acquiring the habit of exercising / forming 

friendships / psychological balance / investing in free time / gaining stamina / working 

Collectivism / working as a team / respect for the law / respect for the judge “the referee” / 

getting used to exerting effort under “physical / nervous” pressure / enduring monotony / 

getting used to the system / working within the organization... and many others), and this is 

in exchange for the state’s tolerance ( The government / society / parents... and others) for 

all costs (financing / burdens - effort), and this is what achieves the sound, correct and 

appropriate relationship between (return and cost). Other than that, it means that “operating 

school sports “(Uneconomical operation) “High costs/low return - almost no return -” 

(status quo). 

 Recommendations. 
- The importance of the economic operation of school sports (reaping “all the returns” 

benefits/advantages/returns/gains/benefits/goals/purposes...etc.) - even in the medium, 

long, or very long term - from establishing, operating, or applying Or activating, 

implementing, or operating school sports, in exchange for the cost 

“financing/burdens” and efforts incurred by the state “the government/Ministry of 

Education/community/parents...and others” as a result of activating and operating 

school sports, and this is the relationship. The sound, correct and appropriate 

relationship between cost and return is “appropriate costs” even if they are large 

(“very large returns”). 
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